

Terms & Conditions

- Contracts must be signed on or before September 30, 2022 and arrivals must be on or before December 31, 2022.
- The offer applies to meetings and events bookings with a minimum number of 50 guestrooms booked throughout your stay.
- Same offer cannot be selected repeatedly.
- Discount is not applicable to service charge and government tax and cannot be used in conjunction with any other promotions.
- The English version shall prevail when there is a discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions.
- The 5% off total room bill applies only to room rate and consumed room charges.
- For every 25 rooms booked per night, 1 complimentary standard room night ("Complimentary Room") will be accorded, up to a maximum of 10 Complimentary Rooms per night, per group.
- Complimentary Room will be the room with the lowest nightly rate out of all rooms booked on the respective night. Complimentary Room is subject to availability.
- For every 25 rooms booked per night, 1 complimentary standard room upgrade ("Room Upgrade") will be accorded, up to a maximum of 10 room upgrades per night, per group.
- Room Upgrade is made to the next room category. Room Upgrade is subject to availability.
- Advance reservation is required for complimentary limousines and coaches, no later than 7 days prior to arrival date.
- Mlife point provided on total contract value excludes service charge and government tax. Corporate Booker must be a registered Mlife member to enjoy this offer.

一般条款及细则

- 此优惠适用于 2022 年 9 月 31 日前签订合约的新团体及须于 2022 年 12 月 31 日或之前使用。
- 此优惠适用于至少预订 50 间客房上，并举行会议或其他活动的团体。
- 优惠项目不可重复选择。
- 折扣不适用于服务费及税项。优惠不可与其他推广优惠、活动或折扣同时使用。
- 一般条款及细则须以英文版本为准则。
- 95 折酒店住宿优惠仅适用于团体的酒店住宿账单。
- 每预订 25 间客房，可获 1 间免费客房。每晚最多提供 10 间免费客房。免费客房提供仅适用于团体入住酒店期间，酒店住宿价格最低之房间，并且免费客房提供须视乎供应情况而定。
- 每预订 25 间客房，其中 1 间可获免费升级至上一级别之酒店住宿房型，每晚最多 10 间，并且免费升级客房须视乎供应情况而定。
- 豪华轿车或大巴的接载服务须于入住酒店前 7 日预订。
- 美狮荟积分回赠适用于团体消费总账单，不适用于服务费及税项。须注册成为美狮荟会员方可享受此优惠。